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Frequently Asked Questions recy afvalzakken 

 

Zijn de recy afvalzakken gemaakt van HDPE of LDPE? 

De zakken worden gemaakt van gerecycled LDPE met enkele additieven. 

 

Wat is de oorsprong van het recyclaat? 

Het recyclaat wordt gemaakt van in Europa ingezameld en gerecycled afval. 

 

Waar worden de recy afvalzakken geproduceerd? 

De afvalzakken worden in Europa geproduceerd. 

 

Waar bestaat de overige 20% van de zak uit (naast 80% gerecycled materiaal)? 

Een mix van o.a. masterbatch (nieuw materiaal), metallocene (nieuw materiaal) en kalk 

(versteviging). 

 

Wat wordt bedoeld met post-consumer-recycled (PCR) materiaal?  

Dit is zowel zakelijk als consumentenafval, zodra het afval zijn einddoel heeft bereikt en wordt 

gerecycled. 

 

Wat wordt bedoeld met post-industrial-recycled (PIR) materiaal?  

Dit is afval dat tijdens het productieproces van plastic wordt gemaakt. 

 

Wordt de term ‘PCR-materiaal’ ook gecommuniceerd op de banderol en etiket? 

Op de banderol en op het etiket wordt het percentage gerecycled materiaal dat in de afvalzakken zit 

gecommuniceerd. 

 

Waarom wordt LDPE-gerecycled materiaal ingezet en geen HDPE-gerecycled materiaal? 

Gerecycled HDPE beschikt niet meer over de juiste eigenschappen om er een goede, kwalitatief 

sterke afvalzak van te maken. 

 

Worden de zakken in de omzetting van HDPE-virgin materiaal naar LDPE-gerecycled materiaal 

gemaakt in dezelfde dikte? 

Ja, mits boven de 10my (dus niet de pedaalemmerzakken). 

 

Zo ja, hoe wordt dan ondanks gebruik van recy-materiaal de kwaliteit en sterkte geborgd? 

De afvalstromen van recy-materiaal zijn de laatste jaren veel schoner geworden, mede ondersteund 

en bewaakt vanuit certificering, wat ten goede komt aan de kwaliteit van de folie. 

In de basis zijn ‘virgin’ en ‘recy’ van twee totaal verschillende materialen gemaakt en is het daarom 

onmogelijk om deze op technische eigenschappen goed met elkaar te vergelijken. Dat blijkt ook wel 

uit het feit dat de zakken én heel anders aanvoelen én de zakken een hele andere uitstraling hebben. 

Dat is inherent aan het materiaal. 
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De afvalzakken van gerecycled materiaal zullen daarom op sommige eigenschappen beter scoren dan 

de virgin afvalzakken en vice versa, maar zijn in de basis prima geschikt voor dezelfde toepassing. 

Daarom is het wel heel belangrijk om de gebruiker (bijvoorbeeld schoonmaker) mee te nemen in het 

gevoel en uitstraling van de nieuwe zakken. 

Daarnaast is het zo dat alle zakken nog steeds voor 15 - 20% zijn voorzien van virgin plastic, waarin 

o.a. additieven als LDPE en metallosceen zijn toegevoegd welke bijdragen aan de sterkte van de 

zakken. 

 

Waarom zijn de nieuwe recy afvalzakken duurzamer dan de huidige zakken virgin zakken? 

De recy afvalzakken worden gemaakt van bestaand afval, dat anders verbrand zou worden. 

Daarnaast wordt een groot deel van de huidige HDPE virgin afvalzakken geproduceerd en geleverd 

vanuit Azië. De recy afvalzakken worden gemaakt van Europees ingezameld afval, worden in Europa 

gemaakt en weer in Europa gebruikt.   

Daarnaast zijn de recy afvalzakken ook duurzamer, omdat er voor het grootste gedeelte geen gebruik 

wordt gemaakt van fossiele grondstoffen. 

 

Waarom wordt m.b.t. de dikte in T-variant gecommuniceerd, en niet meer in de werkelijke dikte? 

Reeds jaren geleden zijn diverse aanbieders van afvalzakken in T-variant gaan communiceren. 

Doordat de samenstelling van de folies werd verbeterd door o.a. toevoegingen van andere 

materialen, kon men dunnere afvalzakken produceren, maar mét behoud van dezelfde functionaliteit 

en toepassing. Dus een 25my-zak werd bijvoorbeeld door het toevoegen van andere materialen, 

zoals metallocene en LLDPE, geproduceerd in 21my, maar had nog dezelfde sterkte als de originele 

25my. Daarom is men een T voor de dikte gaan zetten, in dit geval een T25. Vanaf dat moment zijn 

de meeste aanbieders en gebruikers deze benaming gaan gebruiken. 

 


